
 

 

Verslag van het bestuurlijk overleg onderwijshuisvesting (OOGO)  
Stichtse Vecht  van 27 oktober 2016 
Locatie: Boom & Bosch  Breukelen. 
 
Aanwezig : Namens de schoolbesturen:  

 Mw. Mw. M. van den Kroonenberg ( Talent Primair) 
 Mw. N. Deelen - Geuze ( Vechtstreek en Venen) 
 Mw. A. de Jong ( Pastoor Ariëns Stichting) 
 Mw. C. Broekhuis ( Willibrord stichting) 
 Dhr. M. Kamphorst (Willibrord stichting) 
 Dhr. H.J. Bootsma  ( Willibrord stichting) 
 Dhr. M.  Metselaar ( Kalisto) 
 Dhr. T. Boomsma  ( OBS De Regenboog)  
 Mw. J. van Kerk  (NUOVO)  
 Dhr. G. Bulsink (Wereldkidz)  
 Dhr. A. Hoek ( Monton) 
 Dhr. C. Bruin ( Talent Primair) 

 
Namens de kinderopvang instellingen 
 Dhr. H. Kuiters ( Sportopvang Maarssenbroek) 

 
             Namens gemeente Stichtse Vecht:  

 Dhr. P. de Groene (wethouder),  
 Dhr. K. van Kooten (adviseur onderwijshuisvesting afdeling Ontwikkeling  

gemeente Stichtse Vecht). 
 

Afwezig (met kennisgeving): 
 Dhr. F. Meeuwes ( Gewoon Speciaal) 
 Dhr. R. van Oevelen  ( V.O. De Vechtstreek)  
 Dhr. A. Verweij  (Educatis) 
 Dhr. M. Bosma  ( Eigen & wijzer) 
 Mw  H. Knol ( KMM Kind & Co)   
 Mw. M. Wildschut   ( Stichting OBS de Regenboog) 

 
Afwezig:   

• Vereniging Jenaplan Stichtse Vecht  
• Ver. voor Geref. Schoolonderwijs Kockengen 

 
 
 

1. Opening en vaststelling agenda 
Wethouder de Groene opent de vergadering om 17.45 uur . 
  
 

2. Mededelingen 
Er zijn een aantal berichten van verhindering ontvangen ( zie hierboven). 
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3. Concept Beleidskader Onderwijshuisvesting, concept kernenuitwerkingen primair 
onderwijs en concept  uitwerking  voortgezet onderwijs. 
 
De  wijze waarop de concepten tot stand zijn gekomen wordt nogmaals toegelicht. 
 
Naar aanleiding van een vraag over de gehanteerde leerlingenprognoses wordt 
toegelicht op welke wijze de leerlingenprognoses voor het basisonderwijs tot stand 
komen. Voor 2017 laat de gemeente voor alle scholen / kernen een nieuwe 
leerlingenprognose opstellen. 
In de kernenuitwerkingen zijn de teldatumgegevens van 1 oktober 2015 gehanteerd. 
Binnenkort zijn de teldatumgegevens van 1 oktober 2016 beschikbaar. 
Actuele ontwikkelingen kunnen ervoor zorgen dat de weergave in de kernenuitwerkingen 
snel zijn actualiteitswaarde verliest. 
Daarom ziet de gemeente de kernenuitwerkingen als een dynamisch document dat 
regelmatig geactualiseerd zal worden. 
 
Het openbaar gebruik van schoolpleinen als speelvoorziening is een punt van verdere 
uitwerking. Enkele schoolbesturen ( waaronder  Gewoon Speciaal en  het bestuur van 
De Wegwijzer Kockengen)  hebben zich in het verleden op verzoek van de gemeente 
aangemeld voor een “pilot”. Feitelijk zijn deze “pilots” om uiteenlopende redenen niet 
van de  grond gekomen. Dit punt wordt door de gemeente opnieuw opgepakt. 
 
De Stichting Willibrord vraagt naar de kostenconsequenties van de ambities in de nota 
voor nieuwbouwbudgetten. De gemeente stelt  volgens het voorstel in het beleidskader  
voor realisatie van nieuwbouw conform Bouwbesluit 2015  ( hetgeen globaal 
overeenkomt met de eisen Frisse Scholen klasse B) een budget beschikbaar op basis 
van de normkostensystematiek met een opslag van 26 %. 
Deze opslag geldt in 2017 alleen voor nieuwbouw in het Primair onderwijs. 
In het voorgezet onderwijs speelt soortgelijke problematiek, maar de normkosten worden 
daar anders opgebouwd. Voor nieuwbouw in het VO  wordt een opslag nog nader 
bepaald als dit door een huisvestingsvraag actueel wordt. 
 
Kalisto geeft aan dat de gegevens van basisschool Ludgerus (Loenen) op onderdelen 
aangepast moeten worden.  Afgesproken wordt bilateraal de gegevens uit te 
wisselen, met de kanttekening dat de uitkomst van dit overleg tot aanpassing kan leiden. 
 

 De vertegenwoordigers van V.O. de Vechtstreek en Educatis hebben bij hun afmelding   
laten weten dat zij instemmen van de Beleidskaderstukken. 

 
Verschillende  schoolbesturen spreken hun waardering uit voor de inhoud van het 
beleidskader en de aanpak van de gemeente bij uitwerking van het beleidskader, in het 
bijzonder de 1 op1 gesprekken die  daarover met de schoolbesturen zijn gevoerd. 

 
De voorzitter constateert dat de documenten de instemming hebben van de 
schoolbesturen. 
 
Het verslag van dit overleg zal worden gevoegd aan het voorstel aan de college en de 
gemeenteraad tot vaststelling van het Beleidskader Onderwijshuisvesting. 
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4. Concept- Programma & Overzicht Huisvesting Onderwijs 2017 Stichtse Vecht 
 
Toegelicht wordt dat hetgeen is opgenomen op Programma en Overzicht 2017 telkens 
met het betrokken schoolbestuur is kortgesloten. 
 
Ten aanzien van de hoogte bedragen die voor vervangende nieuwbouw van enkele 
scholen zijn opgenomen moet op dit moment nog een voorbehoud worden gemaakt, 
omdat in die bedragen al de opslag van 26% is opgenomen. Besluitvorming over het 
hanteren van deze opslag (die onderdeel is van de besluitvorming over het 
Beleidskader) moet nog plaatsvinden. 
 
Wereldkidz vraagt aandacht voor een aanvraag voor uitbreiding eerste inrichting De 
Tweesprong. Deze komt niet voor op Programma of Overzicht. 
Een eerder gestelde vraag van Wereldkidz naar de onderbouwing van de hoogte van 
het bedrag voor de locatie Duivenkamp wordt nog beantwoord. 
 
Willibrord Stichting vraagt aandacht voor de situatie bij het Broeckland College. Indien 
de planontwikkeling daar aanleiding toe geeft kan de nodig zijn te beschikken over een 
budget voor voorbereidingskosten. De wethouder geeft aan dat indien noodzakelijk in de 
loop van volgend jaar tussentijds een voorstel voor een voorbereidingkrediet aan raad 
gevraagd zal worden. 
  
De Pastoor Ariensstichting vraagt aandacht voor de discussie over de ruimtebehoefte en 
het ruimtegebruik door de 3 scholen in het scholencomplex Zwanenkamp. De BVO 
cijfers van de schoolgebouwdelen moeten leidend zijn voor de bepaling van de 
benodigde capaciteit. Alle besturen dienen zich hieraan te houden.  
 
De voorzitter merkt op dat het uitgangspunt is dat de betrokken schoolbesturen 
onderling overeenstemming moeten krijgen over het ruimtegebruik. De gemeente kan 
alleen formeel een rol spelen als een van de scholen  een formeel vastgesteld normatief 
capaciteitsrecht heeft. In dat geval kan de gemeente een rol nemen als de 
schoolbesturen er uiteindelijk niet uit komen. 
 
Vanuit de andere schoolbesturen zijn er geen andere opmerkingen over de stukken. 
 
De voorzitter constateert dat het Programma en het Overzicht Huisvesting Onderwijs 
2017 aan het college ter definitieve vaststelling kan worden aangeboden. 
 
Het verslag van het overleg zal aan alle schoolbesturen worden toegezonden en worden 
gevoegd bij het voorstel aan de college tot vaststelling van het Programma en Overzicht 
Onderwijshuisvesting 2017. 
 

5. Onderwijsloket G4net 
De schoolbesturen spreken hun waardering uit voor het voorstel van de gemeente om 
de data die zijn opgenomen in G4net toegankelijk te maken voor de schoolbesturen. 
Vanwege het belang dat de gemeente hierbij heeft, komen de extra kosten hiervan voor 
rekening van de gemeente. 
Komend jaar wordt de toegankelijkheid van G4net voor de schoolbesturen 
geïmplementeerd. 
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6. Rondvraag 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 

7. Sluiting 
Wethouder de Groene dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 18.30 uur. 
 
 
Vk/08112016 
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